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300 【救贖之恩典我愛傳述】 

Listen to Midi 

 

(一) 救贖之恩典我愛傳述，得 贖全靠流血羔羊；因神慈愛我已得救贖，作神兒女洪福

永享。得贖，得贖，得贖全靠流血羔羊；得贖，得贖，作神兒女洪福永享。 

 

(二) 我得贖在耶穌裏快樂，我 心之樂無言可說；我與祂同住毫無隔閡，祂面光不斷引

導我。得贖，得贖，得贖全靠流血羔羊；得贖，得贖，作神兒女洪福永享。 

 

(三) 奇妙救贖主我常思憶，終 日想念、晝夜不息；我歌頌救主不能自己，因祂恩愛是

我歌題。得贖，得贖，得贖全靠流血羔羊；得贖，得贖，作神兒女洪福永享。 

 

(四) 我知我將要見祂榮面，我 心喜悅祂的法則；有祂恩手在領我向前，雖經黑夜仍能

唱歌。得贖，得贖，得贖全靠流血羔羊；得贖，得贖，作神兒女洪福永享。 

 

 

(1) Redeemed-how I love to proclaim it! redeemed by the blood of the Lamb; Redeemed through His infinite mercy, His 

child, and forever, I am. redeemed, redeemed redeeemed by the blood of the Lamb; redeemed, redeemed, His child, and 

forever, I am. 

 

(2) Redeemed and so happy in Jesus, no language my rapture can tell; I know that the light of His presence with me 

doth continually dwell. redeemed, redeemed, redeeemed by the blood of the Lamb; redeemed, redeemed,His child, and 

forever, I am. 

 

(3) I think of my blessed Redeemer, I think of Him all the day long; I sing, for I cannot be silent; His love is the theme of 
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my song. redeemed, redeemed,redeeemed by the blood of the Lamb; redeemed,redeemed, His child, and forever, I am. 

 

(4) I know I shall see in His beauty The King in whose law I delight; Who lovingly guardeth my footsteps, and giveth me 

songs in the night. redeemed, redeemed, redeeemed by the blood of the Lamb; redeemed, redeemed, His child, and 

forever, I am. 

 

Fanny J.Crosby 

 

 


